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آن سوی میز!
میان این سوی میز که مشتریان ، مخاطبان و ... و آن سوی 
میز که مسئولان و متولیان امور قرار دارد تفاوت های بسیاری 

در نگرش به موضوعات و مسائل وجود دارد.
آمارهای رسمی از اقتصاد ، فرهنگ ، سیاست و ... در اختیار 
کسانی قرار دارد که در آن سوی میز قرار دارند. سیاه نمایی ! ، 
شایعات ! و تخریب ! و ... هم مختص کسانی است که در این 

سوی میز می باشند و البته اکثریت را هم دارا هستند.
اما افراد معدودی هم پیدا می شوند از آن سوی میز ، سخنان و 
تذکرات و هشدارهای گاه و بی گاه طرف مقابلشان را می شنوند 
 و با زبان آمار و ارقام ودر کسوت مقام رسمی منتشر می کنند.

ســخنان و هشــدارهای آقای صادقی نیارکی ، رئیس دستگاه 
قضایی استان زنجان به وجود برخی مشکلات و معضلات و 
کم کاری ها می تواند صدای زنگ خطر در استان تلقی گردد 

البته اگر گوش شنوایی باشد.
تذکرات رئیس دستگاه قضایی استان زنجان به وجود آمار 
بــالای طلاق و کاهش ازدواج ، بالا بــودن تعداد پرونده های 
قضایی ، مسائل زیست محیطی و بحران آب در استان زنجان 
و ... می تواند مسیری دیگر پیش پای مسئولان و متولیان اداره 

امور جامعه قرار دهد.
سخنان چندی قبل دکتر پرویز قزلباش رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی اســتان زنجان در خصوص آمار بالای سرطان معده 

زنجانی ها در کشور به جد نگران کننده است و قابل تامل.
فرونشست دشت ابهر نتیجه بی مبالاتی و سوء مدیریت در 
منابع آب و صدور مجوز های بی حساب و کتاب چاه از ابتدای 
انقلاب تا کنون می باشد و بیم آن می رود این شهر دچار فاجعه 

انسانی گردد و هزاران انسان را درکام نابودی بکشد.
کــوه خواری در طبیعت اســتان زنجــان و صدور مجوز 
اکتشــاف و بهره برداری از معادن از جمله سنگ های تزئینی 
و ساختمانی رخســار نیم رنگ طبیعت زنجان را به زردی و 

خشکی و ویرانی می کشاند.
 مفاهمه ای معنادار میان کسانی که این سوی میز و آن سوی 
میز قرار دارند در خصوص منافع و مصالح جامعه وجود ندارد 
و بیم آن می رود پایه های استواری به یک  باره فرو بنشیند و آه 

و درد و حسرت راه به جایی نبرد.
زنگ خطر به صدا درآمده است هوشیار ی بس گران است، 

به القاب و اوصاف »شادترین شهر ایران« ننازیم!.

عصر ملّت- اســتاندار زنجان با تاکید بر اینکه در 
انتصاب مدیران و فرمانداران جدید زیرفشار نخواهم 
بود، گفت: بیشــتر این تغییرات مبتنی بر توسعه روند 
پیشــرفت اســتان خواهد بود که در این راه اصلاح 
امور مهم اســت.  فتح الله حقیقی در نخستین نشست 
رســمی خبری با اصحاب رسانه با اعلام اینکه تغییر 
فرمانداران در پیش است، افزود: اگر فرمانداران نتوانند 
با برنامه های ما کنار بیایند، کنار می روند و امید داریم 
بتوانیم فرمانداران را با برنامه های خود برای پیشــبرد 

امور همگام سازیم.

وی بــا بیان اینکه در صورت نیاز تذکر لازم را در 
اداره امور شهرســتان به فرمانداران گوشزد خواهیم 
کرد، ادامه داد: شــیوه اداره اســتان زنجــان بر مبنای 

صداقت در امور و شفاف سازی است.
استاندار زنجان برگزاری جلسات رفع موانع تولید 
استان زنجان در محل واحدهای تولیدی را گامی در 
راســتای رفع معضلات این قبیل واحدها در اســرع 
وقت دانست و تصریح کرد: این قبیل جلسات منجر 
به تصویب مصوباتی می شــود کــه در کمترین زمان 

ممکن رنگ عملیاتی به خود می گیرد.
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با حضور جمعی از اهالی فرهنگ رونمایی شد؛
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گزارش »عصرملتّ« از یک جلسه شورای اسلامی شهر زنجان؛ 

انتقاد از نحوه تخصیص ارزش افزوده

عصرملّت - استاندار زنجان با تاکید بر ارج نهادن 
به جایگاه پرســتاران در جامعه گفت: پرســتاران از 

تخصص و مدیریت لازم برخوردار هستند. 
فتح الله حقیقی در مراسم بزرگداشت روز پرستار 
در محل بیمارســتان امام حســین )ع( با بیان مطلب 
فوق افزود: پرســتاران، پزشکان و گروه های مختلف 
پزشــکی شغل ارزشــمندی دارند و این گروه ها در 

مواقع ضروری به کمک نیازمندان می شتابند.
وی بیان کرد: درباره جایگاه پرســتاری در جامعه 
کمتر کار شده و آن گونه واقعیت این شغل در جامعه 
نهادینه نشده و تحقق این مهم از طریق فرهنگ سازی 

و رسانه های گروهی است.
حقیقی با بیان اینکه پرســتاری هــم در امر بالینی 
و عمومی شــغل مهمی اســت و در واقع بخشی از 
مدیریت بیمارستان اســت، ادامه داد: در دولت تدبیر 
و امید از نظر افزایش سرانه تخت جهش های خوبی 
انجام گرفت و این در حالی اســت این اســتان جزء 
قطب ششم کشوری است که این مقوله مهم نیز باید 

مورد توجه قرار بگیرد.
اســتاندار زنجــان ادامــه داد: در بیماری هــای 
غیرواگیــردار باید ســهم تعیین کنیم و ســهم حوزه 
درمــان در ایــن بیماری ها،20 تا 25 درصد اســت. 
مابقی به مدیران و مســئولانی برمی گردد که مسئول 
تحویل دادن غذای سالم و استاندارد به جامعه هستند. 
جهادکشاورزی، اســتاندارد و آموزش و پرورش، هر 

کدام به نوعی دخیل هستند. 
اســتاندار زنجان با بیان اینکه شــغل پرستاری با 
ویژگی های شــخصیتی حضرت زینب تطابق دارد ، 
به دلیل آنکه فردی می تواند پرســتار باشد که صبر، 

حوصله، متانت داشته باشــند، افزود: همه پرستاران 
کشــورمان افــرادی قانع و صبور هســتند که البته با 
وجود مشــکلات مختلف، با الگو قرار دادن حضرت 
زینب)س( خدمات ارزشمندی را به مراجعه کنندگان 

و گروه های هدف ارائه می کنند. 

 پرستاران  شبانه روز به خدمات رسانی مشغول 
هستند

مدیر درمان تامین اجتماعی اســتان زنجان نیز در 
ادامه این مراســم گفت: ساعت کار مفید پرستاران در 
مقایســه با سایر گروه به صورت مستمر بوده که طی 

شبانه روز به خدمات رسانی مشغول هستند.
مدیر درمان تامین اجتماعی اســتان زنجان گفت: 
پرستاران، جان بیمار را بر سایر مسائل ارجح می دانند.

دکتر علی محمدی اظهار کرد: در حرفه پرستاری 
نیز مانند ســایر ردیف های شغلی حوزه درمان، جان 
بیمار بر سایر مسائل ارجح است و پرستاران در وهله 
اول باید برای برطرف کــردن آلام بیمار تلاش کنند 
ولی با توجه به رقابتی که در حوزه درمان وجود دارد، 
پرستاری نیز به سمت حوزه های فرهنگی، اجتماعی و 

اقتصادی پیش می رود.
این مســئول ادامه داد: پرســتاران برای اینکه در 
چنین رقابتی ماندگار باشند و خوش بدرخشند، باید 
خدمات خاص را بــا هزینه های کمتر و خوش رویی 
بیشتر ارایه دهند و چنین موضوعی اصلا تعارف بردار 

نیست.
وی افزود: بیشــتر بیمارســتان های تازه تاسیس 
تامین اجتماعی، خودگردان هســتند و همین موضوع 
باعث می شود که پرســنل مفید به حال بیمارستان را 

مدنظر قرار دهند و برای خدمت رســانی بهتر، به کار 
گیرند. از همین رو، به صراحت می توان گفت که ارایه 
خدمات مناســب در زمان کوتاه برای پرستان بسیار 

حائز اهمیت است.
محمدی تصریح کرد: خوشبختانه بیمارستان های 
امام حسین )ع( و امید ابهر از شرایط خوبی برخوردار 
 است ولی این کافی نیست و باید رو به پیشرفت باشیم.
مدیــر درمان تامین اجتماعی اســتان زنجان در ادامه، 
افزود: پارسال یک میلیون و 100 هزار نفر به صورت 
ســرپایی در مراکز درمانــی تامین اجتماعی خدمات 
درمانی دریافت کردند. 21 هزار نفر بســتری شدند و 

11 هزار نفر تحت عمل جراحی قرار گرفتند.
وی با تاکید بر اینکه همه این خدمات به صورت 
رایگان به بیمه شدگان تامین اجتماعی ارائه شده است، 
ادامه داد: پارســال 7800 موالید صورت گرفت و در 
قالب طرح تکریم سالمندان، 148 هزار سالمند خارج 
از نوبت ویزیت شدند. همچنین پارسال طرح حذف 
 دفترچه های درمانی در مراکز درمانی زنجان اجرایی شد.

محمدی با اشــاره به اینکه 60 درصد از طرح ارتقای 
هتلینگ در هر دو بیمارستان های تامین اجتماعی استان 
زنجان اجرایی شده است، یادآور شد: دو شیفته شدن 
درمانگاه های قیدار و ابهر، شبانه روزی شدن درمانگاه 
شهدای خرمدره، کســب رتبه برتر در ترویج زایمان 
طبیعی و کاهش ســزارین از جمله رخدادهای مثبت 
طی پارســال به شمار می رود. همچنین پارسال میزان 
ســزارین در بیمارستان امام حســین )ع( به زیر 30 

درصد رسید و پایین تر از نرم کشوری بود.
 در پایان این مراســم از پرستاران و بهیاران نمونه 

بیمارستان امام حسین )ع( زنجان تجلیل شد.

عصرملّت- رئیس اداره ســلامت روان وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: با توجه 
به پیمایش ســال 90 که بین افراد 15 تا 64 ســاله 
انجام شــد، شــیوع اختلالات روانپزشکی 23.6 
درصد، معادل 12 میلیون ایرانی را شامل می شود.

 دکتر علی اســدی  در حاشــیه آغــاز داوری 
پنجمین جشنواره بین المللی عکس سلامت روان 
دانشگاه علوم پزشکی زنجان افزود: پیمایش های 
انجام گرفته جهانی در حوزه سلامت روان هر پنج 

یا هفت سال انجام می شود.
وی اظهار داشت: هم اکنون شیوع اختلال های 
روانپزشــکی در جامعه روند افزایشی دارد و باید 
به این مهم توجه داشــت که بیشترین بار بیماری 
ها و هزینه ها را نیز این بخش به خود اختصاص 

داده است.
 این مســئول ادامه داد: در صورت تشخیص، 
اختلال های روانپزشــکی قابلیت کنترل و درمان 
داشــته و کمتر از یک تا 2 درصد بیماری ها مزمن 
هستند که نیاز به مراقبت و درمان های ویژه دارند.

این مســئول خاطرنشــان کرد: بر این اساس 
پیشگیری، تشخیص و مداخله به هنگام می تواند 
در جهت کنترل، کاهش شدت بیماری و بهبود آن 
کمک کند که این مهم از طریق اطلاع رســانی ها 

امکانپذیر است.
اسدی افزود: خوشبختانه با اجرای طرح تحول 
نظام ســلامت در کشور حوزه سلامت روان مورد 
توجــه جدی قرار گرفت، بطــوری که طی چهار 
سال گذشته اقدامات متعددی از جمله بکارگیری 

کارشناسان سلامت روان در مراکز جامع سلامت 
بوده است.

به گفته این مســئول، از سال 93 تا کنون بیش 
از یکهزار و 600 متخصص حوزه ســلامت روان 
جذب حوزه بهداشت و درمان کشور شده اند که 

در مراکز یاد شده فعالیت می کنند.
وی اضافه کرد: بســته های آموزشی نیز برای 
جمعیــت عمومی با هدف پیشــگیری از ابتلا به 
اختلال های روانی و علاوه بر آن خدمات کاهش 
آســیب اعتیاد جزو برنامه هــای اولویت دار قرار 

گرفته است.
اســدی افزود: برنامه های ســلامت روان طی 
چهار سال گذشته دردل نظم سلامت ادغام شد اما 

باید کار و اقدام های بیشتری انجام شود.

 ارتقای سلامت مهمترین هدف حوزه سلامت 
روان است

رئیس اداره ســلامت روان وزارت بهداشــت، 
درمان و اموزش پزشکی ادامه داد: مهمترین اهداف 
حوزه ســلامت روان؛ ارتقای سواد سلامت عموم 
مــردم بوده و این در حالی اســت که آگاهی های 
مــردم در مورد بیماری های دیگر وضعیت بهتری 

دارد.
وی اظهار داشــت: آگاهی های مردم در ارتباط 
با سلامت روان پایین و یکی از اهداف مهم در این 

بخش ارتقای سلامت روان مردم است.
این مسئول ادامه داد: برای رسیدن به این هدف 
یکــی از مهمترین ابزارها بهره گیری از تبلیغات و 

اطلاع رســانی لازم از طریق رسانه های گروهی 
اســت و در این میان جشــنواره عکــس روان از 

مهمترین آن محسوب می شود.
وی بیان کرد: جشــنواره بیــن المللی عکس 
سلامت روان پنجمین دوره خود را طی می کند که 
2 سال آن بصورت بین المللی برگزار شده و تاثیر 

خوبی در بین مخاطبان داشته است.
رئیس اداره ســلامت روان وزارت بهداشــت، 
درمان و اموزش پزشــکی ادامه داد: بر این اساس 
می تــوان از طریــق یکســری از ابزارها، روش 
هــا و راهکارهایی از قبیل عکاســی و هنر های 
دیگر ســلامت روان را در ســطح جامعه به مردم 
و گروههای هدف خــاص انتقال داد و به ارتقای 

روزافزون آن کمک کرد.
ناظر پنجمین جشــنواره بیــن المللی عکس 
ســلامت روان دانشگاه علوم پزشکی زنجان ادامه 
داد: وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی 
بر گســترش این مقوله مهم تاکید دارد و برگزاری 
عکــس های برگزیده در قالب نمایشــگاه در این 
استان و تهران می تواند مخاطبان زیادی را به خود 

جذب کند.
به گزارش ایرنا، داوری پنجمین جشنواره بین 
المللی عکس سلامت روان دانشگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشــتی درمانــی زنجان با همکاری 
نمایندگی فدراســیون  کلوپ عکس فوکــوس، 
بین المللــی هنرعکاســی )فیاپ( در ایــران و با 
 مجوز وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در حال 

برگزاری است.

استاندار زنجان در مراسم بزرگداشت روز پرستار در بیمارستان امام حسین)ع( زنجان:

پرستاران از تخصص و مدیریت لازم برخوردار هستند 
 رئیس اداره سلامت روان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:

1۲  میلیون ایرانی از اختلال های روانپزشکی رنج می برند



عصر ملّت؛ اســدالله قربــان زاده - 
اســتاندار زنجان بــا تاکید بــر اینکه در 
انتصــاب مدیــران و فرمانــداران جدید 
زیرفشــار نخواهم بود، گفت: بیشــتر این 
تغییرات مبتنی بر توســعه روند پیشرفت 
اســتان خواهد بود که در این راه اصلاح 

امور مهم است. 
نشســت  نخســتین  در  فتح الله حقیقی 
رســمی خبری با اصحاب رسانه با اعلام 
اینکه تغییــر فرمانداران در پیش اســت، 
افزود: اگر فرمانداران نتوانند با برنامه های 
ما کنــار بیایند، کنار می روند و امید داریم 
برنامه های خود  بــا  را  فرمانداران  بتوانیم 

برای پیشبرد امور همگام سازیم.

مبنای صداقت  بر  زنجان  استان  اداره 
در امور و شفاف سازی است

وی بــا بیــان اینکه در صــورت نیاز 
تذکر لازم را در اداره امور شهرســتان به 
فرمانداران گوشزد خواهیم کرد، ادامه داد: 
شیوه اداره استان زنجان بر مبنای صداقت 

در امور و شفاف سازی است.
اســتاندار زنجــان برگزاری جلســات 
رفــع موانع تولید اســتان زنجان در محل 
واحدهای تولیدی را گامی در راستای رفع 
معضلات این قبیل واحدها در اسرع وقت 
دانســت و تصریح کرد: این قبیل جلسات 
منجر به تصویب مصوباتی می شود که در 
کمترین زمان ممکن رنگ عملیاتی به خود 

می گیرد.

تأکید بر رونق صنعت گردشگری
اســتاندار زنجان بــا تأکید بــر رونق 
صنعت گردشگری اســتان زنجان به دلیل 
بالا بودن ظرفیت هــای بالقوه خدمات در 
این بخش بیان کرد: در نخستین گام شهر 
سلطانیه را مشمول ستاد بازآفرینی شهری 
کردیم تا روند توسعه شهری در این شهر 

تاریخی سرعت بگیرد.
حقیقی با تأکید بر تعامل و همکاری با 
نمایندگان استان زنجان در مجلس شورای 
اســلامی یادآور شد: در مدت کمتر از دو 
ماهی که در این اســتان مشــغول خدمت 
هســتم، از ناحیه هیچ کــدام از نمایندگان 
تحت فشــار نبوده ام و تلاش بــر بهره مند 
شدن از نظرات و ایده های آنها بوده است.

وقــت  رئیــس  برکنــاری  نحــوه 
آموزش وپرورش مطلوب نبود

وی در پاســخ به ســؤالی درباره نحوه 
برکنــاری رئیس وقــت آموزش وپرورش 
استان زنجان با دخالت یکی از نمایندگان 
بیان کرد: شیوه  اســلامی  مجلس شورای 
برکناری این مدیــر مطلوب نبود، هرچند 
این اقــدام جزء اختیارات وزیر آموزش  و 

پرورش است.

استاندار زنجان با تأکید بر چابک سازی 
نحوه مدیریت ها در استان زنجان با هدف 
تسریع در امور و خدمت رسانی متذکر شد: 
در این راه مدیران پویا و خســتگی ناپذیر 
شناسایی می شــوند و مدیری که نتواند با 
برنامه های ما همســو باشــد، باید از قطار 

خدمت رسانی خارج شود.
حقیقی با ابراز تأســف از عقب ماندن 
اســتان زنجان در حــوزه خدمات مطرح 
کــرد: در ایــن بخش ســهم این اســتان 
نســبت به متوســط کشــوری27 درصد 
عقب مانده اســت، در حالی که این بخش 
 به لحاظ درآمدزایی با ســرمایه های اندک

پیشتاز است.
وی افزود: ســهم صنعت استان زنجان 
در مقایســه با متوسط کشــوری تنها یک 
درصد عقب مانده و در بخش کشــاورزی 
نیز نســبت به متوسط کشوری 68 درصد 

جلوتر هستیم.
اســتاندار زنجان حمایت از واحدهای 
را  نیمه تمام  پروژه هــای  اتمــام  تولیدی، 
برای توسعه و در راســتای ایجاد اشتغال 
برشمرد  اســتانداری  جدی  برنامه های  از 
و تصریح کــرد: اتمام به هنگام این پروژه 
هادر توسعه اقتصادی استان بسیار اثرگذار 

است.
حقیقی از سفرهای استانی و بازدیدهای 
سرزده از دستگاه ها و سطح شهر یاد کرد و 
افزود: این اقدامات نه تنها هزینه نداشــته، 
بلکه آثار و نتایج بســیار خوبی در استان 
داشــته و امیدواریم بــا تعامل و همکاری 
همــه مدیــران خصوصاً شــورای تأمین 
بتوانیم  بســترهای خوبی برای پیشرفت و 

امنیت استان فراهم کنیم.

وضعیــت بیمارســتان ولیعصر)عج( 
زنجان را پیگیری می کنم

اســتاندار زنجــان دربــاره وضعیــت 
نامســاعد ارائــه خدمات در بیمارســتان 
ولیعصر)عج( شــهر زنجان گفت: به جد 

این مساله را پیگیری خواهم کرد. 
حقیقــی دربــاره اوضاع بــد خدمات 
رســانی به بیمــاران و انتقادهای شــدید 
شــهروندان و بیماران از این بیمارســتان 
افزود: در مدت کوتاهی که در این اســتان 
عهــده دار مســئولیت شــده ام، از مراکز 

درمانی به شکل سرزده بازدید کرده ام.
وی با تاکید بر ارائه خدمات مطلوب به 
بیمــاران و جلب رضایت آن ها بیان کرد: 
در صورتی که مــواردی از کوتاهی و کم 
کاری نســبت به بیماران گزارش شود، در 

اسرع وقت پیگیر موضوع خواهم بود. 
عقب ماندن استان در حوزه خدمات 

استاندار زنجان با ابراز تاسف از عقب 
ماندن استان در حوزه خدمات اعلام کرد: 
در این بخش سهم استان نسبت به متوسط 

کشــوری27 درصد عقب مانده است، در 
حالی که این بخش به لحاظ درآمدزایی با 

سرمایه های اندک پیشتاز است.
حقیقی ادامه داد: ســهم صنعت استان 
در مقایســه با متوسط کشــوری تنها یک 
درصد عقب مانده و در بخش کشــاورزی 
نیز نسبت به متوســط کشوری68 درصد 

جلوتر هستیم.

استانداری  امنیتی  و  معاون سیاســی 
معرفی می شود

اســتاندار زنجان دربــاره زمان معرفی 
یادآور  استانداری  امنیتی  معاون سیاسی و 
شــد: معرفی معــاون سیاســی و امنیتی 
اســتانداری از طرف بنــده انجام گرفته و 
برای طی مســیر اســتعلام ها و مکاتبات 
مربوطه کمی زمانبر است و امید داریم در 

زمان کوتاه این انتصاب نهایی شود.
وی از مصــوب شــدن تخصیــص12 
میلیــارد تومان به حوزه جوانان در ســال 
جاری اظهــار کــرد: مدیران اســتانی با 
تعامل مطلوبی که با اســتان دارند، موافق 
تخصیص این میزان اعتبار هستند و اقدام 
های خوبی در بخش جوانان همچون راه 

اندازی خانه حوانان انجام گرفته است.

ســلطانیه، مشمول ســتاد بازآفرینی 
شهری

اســتاندار زنجان بــا تاکید بــر رونق 
صنعت گردشگری استان به دلیل بالا بودن 
ظرفیت های بالقوه خدمات در این بخش 
بیان کرد: در اولین گام شــهر ســلطانیه را 
مشمول ســتاد بازآفرینی شهری کردیم تا 
روند توســعه شهری در این شهر تاریخی 

سرعت بگیرد.

راه اندازی ۵۰ واحد تولیدی تا اسفند 
امسال 

از راه اندازی 50 واحد تولیدی  حقیقی 
با اعتبار یک هــزار و510 میلیارد تومان تا 
اســفند ســال جاری خبر داد و افزود: در 
صورت نهایی شــدن مسیر تولید این قبیل 
واحدها شاهد اشــتغالزایی یک هزار و 65 
نفر در بخش های مختلف صنعت خواهیم 

بود.
وی بــا تأکیــد بر بــالا بــردن میزان 

ارزش افزوده اســتان زنجان با هدف رونق 
اقتصــادی اظهار کــرد: با این سیاســت 
قصد داریم، مانع خام فروشــی در اســتان 
 شــویم تا راهکارهای رونق تولید بیش از 

گذشته باشد.

شناسایی اکتشاف جدید در انگوران 
استاندار زنجان شناسایی بخش وسیعی 
از معدن انگوران برای اکتشــاف را یادآور 
شد و افزود: با توجه به ظرفیت های بالای 
توسعه ای استان در بخش معدن و صنایع 
معدنی تلاش می کنیم تا این مهم را جامه 

بپوشانیم. عمل 
با حضور  وی ســفرهای شهرســتانی 
معاونــان و مدیران اســتانی را گامی در 
راســتای پیشــبرد امور در کمترین زمان 
ممکن بیان کرد و ادامه داد: اخیرا ســفری 
که به شهرستان ماهنشان داشتیم، منجر به 

عملیاتی شدن50 درصد مصوبات شد.
حقیقی در پاســخ به سوال خبرنگاری 
دربــاره منع انتشــار آگهی های ارســالی 
از ســوی دادگســتری به جراید محلی و 
کشــوری بیان کرد: تشکیل شورای اطلاع 
رسانی استان گامی در راستای بیان مسائل 
مرتبط با مطبوعات و خبرنگاران از جمله 
پیگیری مســائل مرتبط با آگهی ها، بیمه و 
غیره است که با حضور مدیران مربوطه و 

صنف مطبوعات برگزار خواهد شد. 
مقام عالی اســتان درباره نگاه به مسائل 
فرهنگی در اســتان افزود: باید نقشــه راه 
جامع و کاملی برای این حوزه تدوین شود 
که این امر منــوط به همفکری و تعامل با 

هنرمندان و فعالان فرهنگی استان است.

ســرمایه های معدن انگوران باید در 
استان نمود پیدا کند

همچنین اســتاندار زنجان در جلسه با 
معدنکاران استان با تاکید بر اینکه سرمایه 
باید در شــهرهای  انگــوران  های معدن 
اســتان نمود پیدا کند، گفت: بی شک باید 
این مســاله با دید کارشناسی بررسی شود 
تا شاهد تغییر و تحولات در استان باشیم.
حقیقی از شناسایی محدوده های جدید 
معدنی در برخی از نقاط استان خبر داد و 
گفت: مجوزهای لازم درباره اســتخراج و 
بهره برداری از این نقاط با رعایت مسائل 

زیســت محیطی و منابــع طبیعی به مرور 
زمان صادر می شود

وی بــا تاکید بــر حمایــت از بخش 
خصوصــی بــرای توســعه ظرفیت های 
اشــتغال اســتان بیان کرد: در این رابطه با 
توجه به ظرفیت بالای اشتغال حوزه معدن 
به تمامی فرمانداران، بخشداران شهرستان 
ها و شــهرها اعــلام کــرده ام، از بخش 

خصوصی حمایت کنند.
معدنکاران،  از  هیاتی  تشــکیل  حقیقی 
بازرگانی  اتــاق  نماینده  تولیدکننــدگان، 
و نیز اســتاد دانشــگاه با هدف شناسایی 
مشــکلات ســد راه و بیان نقطه نظرات 
بخــش خصوصی بــرای بــرون رفت از 
اوضاع اقتصادی را یادآور شــد و افزود: 
بی شــک برگزاری جلسه با حضور طیف 
های مختلف در راســتای بــرون رفت از 
معضلات و چالش های سد راه معدنکاران 

اثرگذار خواهد بود.
استاندار زنجان در بخش دیگر صحبت 
هایش با ابراز تاســف از اینکه15 ســال 
معضل پســماند روی در شهرک صنعتی 
روز زنجان بلاتکلیف باقی مانده اســت، 
اظهار کرد: در مدت یک ماهی که در این 
استان مشغول خدمت هســتم، با مسائلی 
رو به رو می شــوم که نشان از کوتاهی ها 

در گذشته بوده است.
مقام عالی اســتان با تاکید بر برگزاری 
جلسات مربوط به مسائل حوزه صنعت و 
تولید در محل یکی از کارخانه های دارای 
مشــکل بیان کرد: چند وقت قبل مســائل 
مربوط به شــرکت نخ تایــر در محل این 
شــرکت با حضور مدیران مربوطه برگزار 
شــد که خوشــبختانه با پیگیری ها نتایج 

خوبی به دست آمد.
حقیقی طرح شــدن مســائل مربوط به 
حوزه صنعت و اقتصاد استان در جلسات 
اقتصــاد مقاومتی را مهم دانســت و ادامه 
داد: اگــر در این جلســات نمایندگانی از 
معدنکاران نیز حضور داشــته باشند و به 
مشکلات حوزه معدن اشاره کنند، کارساز 

خواهد بود.
به گفته وی، برگزاری جلسات با وزیر 
صمــت و تعاون، کار و امور اجتماعی نیز 
در راســتای به حداقل رسیدن مشکلات 

سد راه بخش خصوصی بوده است.

عصرملّت - رییس کمیسیون اصل 90 
مجلس شــورای اســلامی گفت: سیستم 
تومان  میلیــارد  بانکی کشــور130 هزار 
معوقه دارد که تقریبا مشکوک الوصول یا 

غیرقابل وصول هستند.
به گزارش ایرنا، داود محمدی در اولین 
نشست ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری، 
ستاد تسهیل و رفع موانع تولید و شورای 

هماهنگی بانک های استان افزود: وضعیت 
منابع بانکی کشور در کمیسیون اصل 90 
مجلس شورای اسلامی مورد بررسی قرار 
گرفته و این میزان معوقه وضعیت خوبی 
را برای اقتصاد کشور که بر رکن بانک ها 

استوار است، نشان نمی دهد.
کمیسیون  جلسات  در  افزود:  محمدی 
اصل 90 پیشــنهادهایی بــرای رفع این 

مشکل شد که از جمله آنها تقویت منابع 
بانکی بود.

وی گفــت: در همین راســتا کارگروه 
های ســتاد اقتصاد مقاومتی استان ها می 
تواننــد موضوع تبدیل امــلاک و دارایی 
 های مازاد بانک ها را برای اســتفاده بهتر

 بررسی کنند.
محمدی افــزود: در قانــون بودجه و 

برنامه ششم توسعه اقدامات مطلوبی برای 
بهبهود فضای کســب و کار و رفع موانع 
تولید اندیشیده شــده و بانک ها از بنگاه 
داری منع شده اند تا واحدهای مقروض 

قابل راه اندازی احیا شوند.
نماینــده مردم قزوین، البرز و آبیک در 
مجلس شــورای اسلامی گفت: کمیسیون 
اصل 90 مجلس شورای اسلامی موضوع 
اجرا نشــدن بند واو تبصره 16 قانون را 
در سطح ملی بررسی می کند چون قانون 
 بــوده و باید اجرا می شــد امــا اجرایی

 نشده است.
وی با بیان اینکه وام سررســید شــده 
کشاورزان خسارت دیده که توان پرداخت 
ندارند، امهال نشده است، افزود: در قانون 
سال 98 اقدامات خوبی برای تقویت منابع 
بانکی صورت گرفته است و امیدواریم با 
توجه به آن با پذیرش ملک کشاورزان به 
عنوان ســند و وثیقه برای امهال وام های 

کشاورزان خسارت دیده اقدام شود.
محمدی با اشــاره بــه تخصیص 13 
هزار میلیــارد ریال برای حمایت از تولید 
و اشتغال اســتان، گفت: باید بررسی کرد 
که چــرا از این رقم تنها یک هزار و 260 
میلیارد ریال در استان قزوین جذب شده 

و کدام یک از عوامل دخیل از قبیل بانک 
ها، دســتگاه های اجرایی یا متقاضیان در 

این زمینه کوتاهی کرده اند.
وی با اشــاره بــه پرداخــت هدفمند 
تسهیلات به واحدهای تولیدی افزود: باید 
از پول پاشــی و اقدام بدون برنامه در این 
زمینه خودداری کرد تا به تولید اثربخش و 

اشتغال پایدار در جامعه دست یابیم.
ایــن نماینده با بیــان اینکه نقش قوه 
قضاییه در ایجاد امنیت ســرمایه گذاری 
بسیار برجسته اســت، ادامه داد: دستگاه 
قضا یــک شمشــیر دولبه اســت و در 
راســتای ایجاد تحرک اقتصادی و تثبیت 
اشتغال بســیار موثر اســت و در استان 
همراهــی خوبــی بــرای جلوگیری از 
تعطیلی کارخانه ها و واحدهای تولیدی 

داشته است.
محمدی با اشاره به ضرورت برگزاری 
نشست ستاد اقتصادی مقاومتی با حضور 
نمایندگان سه قوه، افزود: باید با توجه به 
رتبه غیرمطلوب ایران در سند چشم انداز 
توسعه، اقتصاد و محیط کسب و کار باید 
برای تقویت حوزه اقتصاد و اشتغال اقدام 
کرد و همه دستگاه های مرتبط باید نقش 

خود را در این زمینه به خوبی ایفا کند.
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رییس کمیسیون اصل 90 مجلس:

سیستم بانکی کشور13۰ هزار میلیارد تومان معوقه دارد 

رئیس کل دادگستری قزوین:

۲۰ هزار پرونده دادگستری استان قزوین
 مربوط به طلاق است

کل  رئیــس  عصرملّــت-    
دادگســتری اســتان قزوین اعلام 
کرد: 20 هزار پرونده دادگســتری 
مربوط به طــلاق و 30 هزار فقره 
اختــلاف خانوادگی اســت که با 
و  زندگی  مهارت هــای  آمــوزش 
دادن مشاوره باید این روند اصلاح 

شود.
ایسنا، حجت الاسلام  گزارش  به 
با  والمســلمین قدرتی اظهار کرد: 

هجمه ای که بــه بنیان خانواده در فضای مجــازی و واقعی وارد 
می شــود همه نگران هستیم و باید اقدامات مقابله ای خود را بیشتر 

کنیم.
وی بیان کرد: آنقــدر خبرهای ناامیدکننــده در جامعه پراکنده 
شــده که شــاید نگرانی را بیشــتر کند اما نباید ناامید شویم زیرا 
جبهــه حق و باطل در طــول تاریخ با هم در نبــرد بوده اند ولی 
پیروزی نهایی با حق اســت چون باطل ناپایدار و مانند کف روی 

آب است.

فرمانده سپاه حضرت صاحب الأمر )عج( استان قزوین:

رسانه ها با پیگیری کم کاری ها 
از سوءاستفاده دشمن جلوگیری کنند

 عصرملّت -  فرمانده ســپاه حضرت صاحب الأمر )عج( استان 
قزوین گفت: رســانه ها باید با مطالبه گری اشکالات و کم کاری ها 
را پیگیری کنند تا دشــمنان نتواننــد از تنگنای اقتصادی و فضای 
معیشــتی مردم برای مدیریت افکار عمومی و ایجاد جو روانی در 

کنند.  بهره برداری  جامعه 
ســردار شــاهرخی در گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: بســیج 
رســانه فرصتی اســت تا فعالان عرصه خبر دورهم جمع شده و 
تشریک مســاعی کنند و با جمع بندی ایده های کارآمد و کاربردی 
بــرای بیان ارزش های دینــی و انقلابی و مطالبــات منطقی مردم 

گام های بلندتری در مســیر خدمت به مردم بردارند.

سردار کرمی: 

اعزام 4 هزار زنجانی به مناطق جنگی
 در قالب راهیان نور

فرمانده ســپاه  عصرملّــت -  
اینکه  با اعــلام  اســتان زنجــان  
امســال4 هزار زنجانــی در قالب 
راهیان نــور به مناطق جنگی اعزام  
برنامه ریزی  بــا  شــده اند، گفت: 
انجام گرفته تا 12 فروردین  ســال 
آینده اعزام اردوهــای راهیان نور 

ادامه دارد.
خبری  »پایــگاه  گــزارش  به 

- تحلیلــی پیام ملّت«،  ســردار جهانبخش کرمی در جلســه 
ســتاد کارگروه راهیان نور با تاکید بر تقویت فرهنگ ایثار و 
شــهادت، افزود: برپایی این قبیل برنامه ها در قالب برگزاری 
اردوهای معنوی راهی برای معرفی و شــناخت گوشه ای از 
رشادت های مردان این مرز و بوم در طول هشت سال جنگ 

است. تحمیلی 
وی با اشــاره به معرفی رویدادهای معنوی جنگ تحمیلی برای 
نســل جوان کنونی بیان کرد: اعــزام دو هزار و 100 نفر از دانش 
آموزان به منطقه جنگی در طول ســال جاری در راســتای همین 

برنامه ها بوده است.
سردار کرمی با یادی از رشادت های رزمندگان اسلام در جبهه 
هــای حق علیه باطل بــر لزوم ارج نهادن به جایگاه رفیع شــهدا 
تاکید کرد و ادامه داد: راه شــهدار رفتن کار هر کســی نیست، آن 
ها چراغ راه برای آیندگان شــده اند و باید بیش از پیش شــان و 

منزلت آن ها تبیین شود.
وی رشــادت های اعضای تیپ زرهــی216 زنجان در دوران 
دفاع مقدس را یادآور شــد و ادامه داد:  رزمندگان زنجان همواره 
خط شــکن بودند و این اســتان در دفاع از کیان اسلامی سه هزار 

شهید تقدیم انقلاب اسلامی کرده است.  

انجام می گیرد؛ بازنشستگی »فریدون هاشم نژاد«  با اعلام 

سکان فرمانداری طارم در دستان 
سرپرست جدید

فریدون  ماموریت   - عصرملّت 
شهرستان  فرمانداری  در  هاشم نژاد 
یافت.    پایان  بازنشســتگی  با  طارم 
به گزارش ایســنا، با اجرای قانون 
منــع به کارگیری بازنشســتگان در 
از  بسیاری  اجرایی،  دســتگاه های 
مسئولان استان از صحنه مسئولیت 
کنــار رفته و جای خود را به افراد 
تازه نفس دادند. فریدون هاشم نژاد، 
فرماندار شهرســتان طــارم از آن 

دســته از فرماندارانی است که با رسیدن به ســن بازنشستگی، از 
قطار فرمانداران استان پیاده خواهد شد. 

تا تعیین تکلیف فرماندار جدید شهرستان طارم، »ستار صفری« 
معاون فرماندار شهرســتان طارم سکان هدایت این شهرستان را به 

صورت سرپرستی به دست خواهد گرفت. 
با این شــرایط باید دید کدام یک از مدیران بازنشســته استان 

زنجان با رســیدن به سن بازنشستگی کنار گذاشته می شوند.

خبر استاندار زنجان برای ترمیم مدیریت مطرح کرد؛

»چابک سازی«
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عصرملّــت - بــا وجود نقطــه نظرات 
مختلف اعضای شــورای اســلامی شــهر 
زنجان درباره برخی مسائل، اما همچنان بر 
موضوع اساسی شــهری یعنی روند توسعه 
ای و برنامــه هــای این حوزه نــگاه مثبتی 

دارند.
»عصرملّــت« در این شــماره به ســراغ 
اعضای شورای شــهر رفته تا نظرات آن ها 

را درباره برخی مسائل شهری جویا شود: 

رئیس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهر زنجان:

اجماع نظر در مســائل فرهنگی شهری 
وجود ندارد

رئیس کمیســیون فرهنگــی و اجتماعی 
شورای اســلامی شــهر زنجان با اشاره به 
اینکه بین اعضای شــورای شهر اجماع نظر 
در مســائل فرهنگی وجود نــدارد، گفت: 
متفاوت موجب شده  متاسفانه دیدگاه های 
تا در 1/5 ســال اخیر بی ثباتی مدیریتی را 

در این سازمان شاهد باشیم.
امامعلی دادخواه با اشــاره به تغییر ســه 
مدیر سازمان فرهنگی و اجتماعی شهرداری 
در مدت اندک بیان کــرد: باید برای برون 
رفت از شرایط کنونی در این سازمان کمی 
واقع نگر به مســائل فرهنگی، ورزشــی و 

سایر موارد باشیم.
وی بــا بیــان اینکه مجموعــه مدیریت 
شهری در مســائل فرهنگی و هنری تمامی 
جوانــب مرتبط با خواســته هــای تمامی 
شــهروندان را درنظر بگیرد، یادآور شد: در 
صوتی که به این مهم توجه نکنیم، نوعی بی 
ثباتی را در این سازمان و سایر سازمان های 

زیرمجموعه شهرداری خواهیم دید. 
به گفته این عضو شــورای اسلامی شهر 
زنجــان، نگاه ویــژه با مســائل فرهنگی از 
سوی شورای شهر و شهرداری در برآوردن 
خواسته های عموم شهروندان تاثیرگذار می 

شود.
دادخــواه حمایت ویژه از ورزشــکاران 
مــدال آور اســتان در رده ملی و بین الملی 
و هنرمنــدان عرصه های مختلف را یکی از 
اهداف مدیریت شهری در مسائل فرهنگی 

شــهری یادآور شــد و تعامل نزدیک سایر 
اعضای شورای شــهر را در این مهم حائز 

اهمیت دانست.  

رئیس کمیســیون نظــارت و پیگیری 
شورای اسلامی زنجان: 

تحقیــق و تفحــص از تیــم فوتبال 
شهرداری زنجان ادامه دارد 

رئیــس کمیســیون نظــارت و پیگیری 
شورای اسلامی شــهر زنجان با اعلام اینکه 
گزارش تحقیق و تفحص درباره نحوه هزینه 
کردها در تیم فوتبال شــهرداری هنوز باقی 
مانده است، گفت: در شــورای شهر هنوز 
بحث درباره این تیم که به نام شهرداری در 
رقابت های لیگ دشته سه کشوری شرکت 

کرده بود، ادامه دارد.
احمد نصیری در گفتگو با »پایگاه خبری 
- تحلیلی پیام ملّت«،  با تاکید بر اینکه باید 
افــکار عمومی درباره نحــوه دخل و خرج 
این تیم مطلع باشند، افزود: در دوره کنونی 
هیچ کدام از اعضای شــورای اسلامی شهر 
در هیات های ورزشــی به عنوان رئیس و 
عضو هیات رئیســه حضور ندارند. اعضای 
شــورای کنونی اعتقادی به رانت ورزشــی 
ندارنــد و تلاش بــرای حمایت از ورزش 

سیاست ماست. 
وی با بیان اینکه شــورای اسلامی شهر 
زنجان بر لزوم تقویت ورزش های همگانی 
در شــهر تاکید دارد، ادامــه داد: در برخی 
موارد نیز که حمایت از قهرمانان و حضور  
تیم های شــهر نیز با مصوبه شورا حمایت 

می کنیم.
عضو شورای اسلامی شهر زنجان تجلیل 
و قدردانی از مدال آوران شــهر در رقابت 
های مختلف بین المللی و جهانی را یادآور 
شــد و بیان کرد: نگاه شــورا به ورزش به 
عنوان ابزار نشاط و شادی در جامعه خاص 
است و از جوانان و نوجوانان افتخارآفرین 

قدردانی می کنیم.
رئیــس کمیســیون نظــارت و پیگیری 
شورای اسلامی شــهر زنجان با اعلام اینکه 
در بودجه شــهرداری نسبت بودجه جاری 
به بودجه عمرانی بالاتر اســت، گفت: این 

در حالی اســت که در 6 ماهه نخست سال 
70 درصــد بودجه پیش بینی شــده، تحقق 

یافته است.
نصیری با اعلام این خبر  افزود: همواره 
تاکید شــورا در تخصیص بودجه بر رعایت 
عدالت مبتنی بر مناطق مختلف شهری بوده 
و در بودجه ســال آینده نیز این مهم لحاظ 

خواهد شد.
وی بــا تاکیــد بر توجه ویــژه مدیریت 
شهری در خدمات رســانی به مناطق پایین 
دســت و کم برخوردار شــهر زنجان بیان 
کرد: بی شک شــهروندانی که در پرداخت 
عوارض پیش قدم هســتند، انتظار رسیدگی 
بیشــتر به  معضــلات شــهری را دارند و 

شهرداری نباید از آن غافل باشد.
نصیری در پاسخ به سوالی درباره فراهم 
شدن بسترهای ســرمایه گذاری در شهر با 
هدف رســیدن به درآمدهای پایدار شهری 
یادآور شد: شــورای اسلامی شهر به مقوله 
سرمایه گذاری ورود پیدا کرده است، اما از 
سال گذشــته نوسان  نرخ ارز چالش جدی 

در ورود به این مهم بود.
به گفته وی، ورود شــهرداری به ممیزی 
امــلاک با همکاری مردم یکی از شــاخصه 

های درآمدزایی برای شهرداری است. 
ایــن عضــور شــورای شــهر از عموم 
شهروندان درخواست کرد در مساله ممیزی 
با ماموران شهرداری همکاری داشته باشد.

رئیس کمیته نظارت و پیگیری شــورای 
اســلامی شــهر از پیگیری مقام عالی استان 
در رابطه با ساماندهی پسماندهای روی در 
شهرک روی زنجان قدردانی کرد و گفت: با 
توجه به حساسیت شهروندان زنجانی روی 
این مســاله و درخواســت برای ساماندهی 
پسماند روی ورود اســتاندار به این مساله 

جای تشکر دارد.
احمد نصیری انباشــت بی رویه پسماند 
روی در ایــن شــهرک را تهدید ســلامت 
شــهروندان اعلام کرد و افزود: امید است 
با مکان یابی اصولی در اســرع وقت شاهد 
ساماندهی این معضل زیست محیطی باشیم.

وی از شــهردار زنجان درخواست کرد 
بــرای ســاماندهی ورودی های شــهر و 

جلوگیری از ســد معبر در نقــاط مختلف 
شهر تدبیری بیندیشد. 

منشی شورای اسلامی شهر:
راهنمایی  نشدن جرایم  واریز  از  انتقاد 

و رانندگی به حساب شهرداری زنجان
عضو شــورای شــهر زنجان با انتقاد از 
واریز نشــدن جرایــم راهنمایی و رانندگی 
به حساب شهرداری از سوی دولت گفت: 
با وجــود پیگیری ها بــرای واریز رقم42 
درصدی به حســاب شهرداری هنوز رقمی 
واریز نشده و امید داریم در این مورد استان 

پیگیری کند.
حمیدرضــا حمیــدی با اعــلام اینکه با 
درنظر گرفتن ســرانه جمعیتی شهر زنجان 
که نزدیک نیم میلیون نفر اســت، این رقم 
نزدیک به9 میلیارد تومان برآورد می شــود، 
افــزود: با توجه به مشــکلات مالی گریبان 
گیر مدیریت شــهری برای اداره و خدمات 
رســانی امور ضروری است، در این رابطه 

دولت پیگیری کند.
وی با ابراز تاسف از نحوه تزریق ارزش 
افزوده به حساب شــهرداری ها در بودجه 
پیش بینی ســال آینده بیان کرد: بی شــک 
ارزش افــزوده به این شــیوه یکی از محل 
های درآمد پایدار شــهرداری ها است که با 
درنظــر گرفتن نحوه تخصیص به آن بحران 

در شهرداری  حاکم خواهد بود.
حمیدی از نمایندگان اســتان در مجلس 
شــورای اسلامی درخواســت کرد تا برای 
برون رفت از مســائل شهری در سال آینده 
مانــع از تصویب این بنــد از بودجه پیش 

نهادی سال آینده دولت شوند.
به گفته منشــی شــورای اســلامی شهر 
زنجــان، اگــر در کشــور مدیریــت منابع 
درست و اصولی بود، متاسفانه برای بودجه 
پیشــنهادی ســال آینده این قبیل برنامه ها 

انجام نمی شد.

وضعیت آســفالت در زنجان نامناسب 
است  

رئیس شورای اســلامی شهر نیز در این 
جلسه از نامناســب بودن وضعیت آسفالت 

کوچه ها و خیابان ها در شــهر انتقاد کرد و 
از شــهردار درخواست کرد به این موضوع 
به عنوان مطالبه عمومی شــهروندان زنجان 
ورود پیدا کند. اسماعیل دویران در این باره 
بیــان کرد: این در حالی اســت که به دلیل 
نوســان نرخ ارز شــاهد افزایش قیمت قیر 
بوده ایم و با توجه به نزدیکی به سال جدید 
در صورت مساعد بودن شرایط جوی توجه 

به این خواسته مهم است.

بی نظمی بودجه شهرها با اجرای نحوه 
تخصیص ارزش افزوده 

عضو شــورای اسلامی شــهر زنجان با 
اشــاره به پیش بینی نحــوه توزیع عوارض 
ارزش افزوده به شهرداری ها از سال آینده 
گفت: متاســفانه دولتی ها در بودجه ســال 
آینده به این مهم ورود پیدا کرده اند که این 
اقدام در بهم ریختن بودجه شــهرداری ها 

برای اداره شهر نادرست است.
عباس راشاد افزود: باید نمایندگان استان 
در مجلس شــورای اســلامی به این مساله 
جدی ورود پیدا کنند، چرا که نهایی شــدن 
آن چالش های جدی در مدیریت شهری را 

در پی خواهد داشت.
وی بــا اشــاره به پیــش بینــی بودجه 
تحقیقات نظامی در ســال آینــده بیان کرد: 
در حالی بودجه این ردیف صفر اســت که 
آمریکایی ها پایــگاه های نظامی خود را از 
سوریه به ســمت عراق هدایت کرده اند و 
نبایــد از مقوله امنیت و دفــاع از تمامیت 

ارضی غافل باشیم.
راشــاد در تکمیل صحبــت هایش ادامه 
داد: بودجه شــرکت هــای دولتی همچون 
شــرکت نفت کنترل نمی شــود و به دلیل 
درآمدزا بودن از پرداخت مالیات نیز معاف 

هستند. 
این عضو شورای اســلامی شهر زنجان 
بــر لزوم نگاه روشــن به موضــوع بودجه 
سال آینده کشور بخصوص حوزه مدیریت 
شــهری تاکید کــرد و خاطر نشــان کرد: 
شــهرهای کشور بخصوص زنجان در مسیر 
توســعه قرار دارند و بــرای برون رفت از 
پروژه های ناتمام نیازمند نگاه ویژه هستند.

نگاری دیگرگونه، صدا های  کتاب »روزنامه  عصرملّت - 
دیگرگونه« نوشــته تونی هــارکاپ، روزنامه نگار با تجربه و 
ترجمه مهدی منتظرقائم اســتاد ارتباطات دانشــگاه تهران و 

جعفر محمدی پژوهشــگر آزاد حوزه رسانه رونمایی شد.
جعفــر محمدی مترجم کتاب »روزنامه نگاری دیگرگونه، 
صدا های دیگرگونه« در این مراسم اظهار کرد: این کتاب در 

سال 2013 چاپ شده است.
وی  با اشــاره به اینکه در این کتاب دو واژه رســانه های 
غالب و دیگرگونه آورده شــده اســت، افزود: برای انتخاب 
کلمــه دیگرگونــه 6 ماه زمان گذاشــتیم و در نهایت به این 
نتیجــه رســیدیم که ایــن کلمــه را انتخاب کنیم تا شــاید 

جایگزین بهتری برای آن پیدا کنیم.
محمدی با اشــاره به اینکه جایگزیــن کلمه ناقصی برای 
»Alternative« اســت، تصریح کرد: اصرار شخص بنده این 
Alterna� »بود که کلا معادل فارســی نداشته باشــد و کلا 

tive« باشد.
وی با اشــاره به اینکه در این کتاب به دو رســانه جریان 
غالب و رســانه های دیگرگونه اشــاره شــده است، گفت: 
رســانه های غالب آن نوع از رسانه ها هستند که یک قالب و 
شــکل رسمی داشته و هر یک از خبرنگاران و یا فعالان این 
رســانه وظیفه مشــخصی دارند و مجاز به دخالت در سایر 

نیستند. امور 
محمدی با اشــاره به اینکــه منابع خبری این رســانه ها 
عموما منابع رســمی هســتند، تصریح کرد: بر اساس قالب 
فعالیتی این رسانه ها اگر اتفاقی در جامعه رخ دهد سریعا از 

می شود. پیگیری  مسؤولان 
وی بــا بیان اینکه رســانه های دیگرگونــه در مقابل این 
رســانه ها فعالیت دارند، افزود: در این نوع از رســانه ها آن 
جریان رســمی حاکم غالب نبوده و هرکسی در آن مشغول 

اســت به هر نحوی به پیشبرد امور کمک می کند.
مترجــم کتــاب روزنامه نــگاری دیگرگونــه، صدا های 

دیگرگونه گفت: در این رســانه ها همواره به روی مردم باز 
بوده و برای پیگیری امور اجتماعی از مشارکت مردمی بهره  

می گیرند.
وی بــا بیــان اینکــه ما بایــد بــا رســانه دیگرگونه و 
روزنامه نگاری دیگرگونه تفکیک قائل شــویم، تصریح کرد: 
بر همین اســاس نقد درباره اینکه کتاب دیر چاپ شده است 
را قبول ندارم، چون رســانه های دیگرگونه نشان می دهد که 
در طول تاریخ این رســانه  ها در قالب هــای مختلف فعالیت 

داشته اند اما زود از صفحه روزگار حذف می شوند.
وی افزود: همانطور که در کتاب نیز اشــاره شــده است 
رســانه های دیگرگونه بوده است اما شــکل و قالب فعالیت 

آنها به اقتضای زمان تغییر کرده است.
محمدی با اشــاره به نقش محوری مردم در رسانه سازی 
افزود: شــاید همین مردمی که ما احساس می کنیم کاری از 
دســت آنها برنمی آید گاها با یک شــعار کاری می کنند که 

قرار می گیرند. تاثیر  رسانه  ها تحت 
گفتنی اســت، در پایان این مراسم، کتاب  »روزنامه نگاری 

دیگرگونه« رونمایی شد. دیگرگونه، صدا های 

عصرملّت- مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان زنجان، گفت: همزمان 
با ایام مبارک دهه فجر 9 پروژه این شرکت به بهره برداری می رسد. 

ایــرج احمدی افزود: برای این پروژه ها اعتبــاری بالغ بر 348 میلیارد و 500 
میلیون ریال از محل اعتبارات داخلی، ملی و استانی هزینه شده است.

وی به بهره برداری از شهرک تخصصی برق، الکترونیک و آی تی اشاره کرد و 
گفت: فاز اول این شــهرک با مساحت 40 هکتار آماده واگذاری به سرمایه گذاران 

می باشد. 
احمدی اضافه کرد: تمامی زیرســاخت هــای ناحیه کارگاهی ظریفان از جمله 
تامیــن آب، برق و عملیات حفر چاه و احداث منبع هوایی، احداث کانال انحراف 
آب، اجرای عملیات خاکی و زیرسازی و نصب تابلو در این ناحیه به پایان رسیده 
و در حال حاضر پیمانکار احداث ساختمان های این ناحیه نیز مشخص گردیده و 

در ایام دهه فجر احداث این ساختمان ها نیز آغاز خواهد شد.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی به بهره برداری از تصفیه خانه شهرک 
صنعتی شریف ابهر اشاره کرد و افزود: این تصفیه خانه با اعتباری 50 میلیارد ریال 

احداث شده و با حضور مسئولان افتتاح می شود.
وی بهره برداری از شــهرک صنعتی سلطانیه را از دیگر برنامه های این شرکت 
برشــمرد و تصریح کرد: آماده ســازی این شــهرک با اعتباری بالغ بر 80 میلیارد 
ریال به اتمام رســیده و در ایام دهه مبارک فجر واگذاری زمین به متقاضیان آغاز 

خواهد شد.
احمدی ادامه داد: بهره برداری از ساختمان های آتش نشانی شهرک صنعتی افق 
ابهر و شــهرک صنعتی انگوران، بهره برداری از شبکه گاز توزیع شهرک انگوران، 
بهره برداری از فیبر نوری شــهرک صنعتی افق ابهر، بهره برداری از فیبر نوری و 
مخابرات شــهرک خدابنده، بهره برداری از فیبر نوری و مخابرات شهرک صنعتی 
برق، الکترونیک و آی تی و بهره برداری از ساختمان کسب و کار افق ابهر از دیگر 

برنامه های این شرکت در ایام دهه فجر امسال می باشد. 
وی اظهار کــرد: در کنار بهره برداری از این طرح ها و پروژه ها، آغاز عملیات 
اجرایی احداث ســاختمان آتش نشانی شهر ک های صنعتی افق ابهر و انگوران نیز 

جزو برنامه های این شرکت در چهلمین بهار انقلاب اسلامی می باشد.
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی اســتان ن خاطر نشان کرد: همزمان با 
چهلمین بهار انقلاب اسلامی، 5 واحد صنعتی در سطح شهرک های صنعتی استان 

به بهره برداری رسیده و یک واحد نیز کلنگ زنی خواهد شد.

گزارش »عصرملتّ« از یک جلسه شورای اسلامی شهر زنجان؛ 

انتقاد از نحوه تخصیص ارزش افزوده
خبر

رئیس سازمان صمت استان زنجان : 

فعالیت نمایشگاه ها و مراکز عرضه مستقیم 
ادامه دارد

عصرملّت-  رئیس ســازمان صمت استان زنجان با تاکید بر فعالیت 
ادامه دار نمایشــگاه ها و مراکز عرضه مستقیم خرید گفت: در صوت 
محدود کردن فعالیت این قبیل مراکز شرایط متفاوتی را در بازار شاهد 

خواهیم بود.
به گزارش »پایگاه خبری - تحلیلــی پیام ملّت«، ناصر فغفوری راه 
اندازی مراکز خرید و فعالیت نمایشــگاه ها را در راستای کنترل قیمت 
و تنوع بخشــی در بازار مهم دانست و افزود: صلاح مدیران استانی بر 
این بوده اســت که به خاطر کیفیت بخشــی به محصولات و کالاهای 

اساسی این مراکز در نقاط مختلف استان فعالیت کند.
وی راه اندازی نمایشــگاه های بهاره و پاییزه را تجربه موفق استان 
در ســال های گذشــته بیان کرد و ادامه داد: البته شــرایط به گونه ای 
نیســت که نظارت بر کیفیت کالاها در این قبیل نمایشگاه ها به حاشیه 
رود. سیاســت ما بر این مبنا اســت که فضای رقابتی در استان حاکم 

شــود تا مسیر حرکت به سمت کیفیت مطلوب و قیمت مناسب باشد.
رئیس ســازمان صمت استان نظارت بازرســان در این قبیل مراکز 
خرید را یادآور شد و افزود: باید در کنار نظارت بر بازار به سمتی قدم 
برداریم که سیســتم شبکه توزیع کالاها و خدمات نیز مطلوب و همسو 

با نیازها و خواسته های مردم باشد.

رئیس اداره امور همکاری های، اداره کل کتابخانه های عمومی استان:

زنجان، استان های پیشرو
 در ساخت کتابخانه خیرساز است 

عصرملّــت-  رئیس اداره امور همکاری هــای، اداره کل کتابخانه 
های عمومی اســتان زنجان با اعلام اینکه7 کتابخانه خیرساز در استان 
زنجان راه اندازی شده اســت، گفت: زنجان جزوء استان های پیشرو 

در ساخت کتابخانه توسط خیران است.
به گزارش »پایگاه خبری - تحلیلی پیام ملّت«، سید حسین محمدی  
افزود: به خاطر قدمت کارهای خیر در اســتان از بخش های ســلامت 
و ســاخت مدرسه، ورود به کتابخانه ســازی نیز در سال های گذشته 
نهادینه شــده است. وی با بیان اینکه بزرگترین کتابخانه خیرساز کشور 
در زنجان به بهره برداری رســیده است، ادامه داد: این کتابخانه به نام 
»ســید افضل موســوی« از ســوی بنیاد مصلی نژاد به مساحت 6500 
مترمربع با حضور وزیر وقت فرهنگ و ارشاد اسلامی استان راه اندازی 
شد .  به گفته محمدی، به دلیل نبود فضای فرهنگی در منطقه گلشهر و 
شــهرک پونک راه اندازی این کتابخانه در این نقطه شهر خلاء موجود 

را پر کرده است.
رئیــس اداره امور همکاری هــای، اداره کل کتابخانه های عمومی 
اســتان زنجان با اعلام اینکه اکنون ســه کتابخانه خیرساز در خدابنده 
راه اندازی شــده است، یادآور شــد: خدابنده دومین شهر استان است 
که در بحث ورود خیران به موضوع کتابخانه ســازی پیش قدم شــده 
اند و اکنون نیز درخواســت برای راه اندازی کتابخانه به این شکل در 

دست بررسی است.

سرانه آموزشی دانشگاه آزاد اسلامی 
مرکز طارم یک مترمربع است

عصرملّــت- رئیــس دانشــگاه آزاد اســلامی مرکز طــارم تعداد 
دانشجویان این مرکز دانشگاهی را 300 نفر اعلام کرد و گفت: زیربنای 
ســاختمان جدید300 مترمربع اســت که با احتساب تعداد دانشجویان 

سرانه آمورشی یک مترمربع است.
جعفــر قزلباش در گفتگو با »پایگاه خبــری - تحلیلی پیام ملّت« با 
اعلام این خبر افزود: هر چند ســاختمان جدید مســتقر در مرکز شهر 
استیجاری اســت، اما نسبت به ساختمان قبلی نوساز و دارای امکانات 
بیشــتری است. وی از جابجایی ســاختمان این دانشگاه به مرکز شهر 
خبر داد و گفت: انتقال مکان به مرکز شــهر در معرفی بیشــتر ظرفیت 

های این دانشــگاه و رشته های آن برای عموم تاثیر داشته است.
رئیس دانشگاه آزاد اســلامی مرکز طارم در پاسخ به سوالی درباره 
تعداد رشــته های این مرکز دانشــگاهی گفت: اکنون دانشجویان این 
مرکز در10 رشــته تحصیلی مشغول تحصیل هستند و تلاش می کنیم، 

تعداد رشته ها را نیز بیشتر کنیم.

محیط زیست بوئین زهرا 
به صنایع اسیدی اولتیماتوم داد

عصرملّت -  رئیس اداره حفاظت محیط زیســت بویین زهرا گفت: 
به کارخانجات اسیدی واقع در شهرک صنعتی آراسنج به منظور نصب 

سامانه پایش آنلاین مهلت 15 روزه داده شد.
احمــد زارعی به ایرنا افزود: پیش از ایــن به واحدهای تولیدی یاد 

شده برای نصب سامانه پایش آنلاین تذکر داده شده بود.
وی اضافه کرد: در شــهرک صنعتی آراســنج ســه کارخانه اسیدی 
وجود دارد که شــهروندان منطقه عمدتا به خاطر بوی نامطبوع از این 

واحدهای تولیدی اظهار نارضایتی دارند.
زارعــی در خصوص بوی نامطبوع در این کارخانجات، گفت: بوی 
نامطبوع منتشر شــده در این کارخانجات، به خاطر ترکیب دی اکسید 

گوگرد )so2( و فرآورده های اسیدی است.
این مســئول به پایش های صورت گرفته برای آلاینده ســنجی در 
این واحدهای تولیدی اشــاره کرد و گفت: این پایش ها معمولا مستمر 
و 24 ســاعته نیست اما عمدتا سنســورهای موجود نشان می دهند که 

دودکش این کارخانجات دارای مواد آلاینده است.

اعتباری برای توزیع شیر در مدارس زنجان
 تخصیص نیافته است

عصرملّت -  سرپرست معاونت پشتیبانی و برنامه ریزی آموزش و 
پرورش اســتان زنجان گفت: تاکنون اعتباری برای توزیع شیر رایگان 

در میان دانش آموزان مدارس این استان تخصیص نیافته است.
حسین حسنلو به ایرنا افزود: این اعتبار در دیگر استان ها نیز تخصیص 
نیافته و وزارت آموزش و پرورش پیگیر جذب اعتبار برای توزیع شــیر 
رایگان در سطح کشور است. سرپرست معاونت پشتیبانی و برنامه ریزی 
اداره کل آموزش و پرورش اســتان زنجان گفت: بنا بود وزارتخانه، شیر 
رایگان را در بین دانش آموزان 11 استان محروم و یا فقط دانش آموزان 

مدارس ابتدایی کل کشور توزیع کند که تاکنون عملیاتی نشده است.

کتاب »روزنامه نگاری دیگرگونه، صدا های دیگرگونه« رونمایی شد
همزمان با دهه فجر؛ 

بهره برداری از9 پروژه در شهرک های صنعتی زنجان 
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عصرملّت - در ویژه مراسم روز پرستار که با حضور استاد برجسته 
دانشگاه تربیت مدرس و رییس دانشــگاه علوم پزشکی زنجان برگزار 
شــد، از 80 پرستار نمونه واحدهای تابعه دانشگاه علوم پزشکی زنجان 

تقدیر به عمل آمد.
در  این مراســم دکتر پرویز قزلباش، رییس دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی و درمانی استان زنجان در سخنانی ضمن تبریک روز 
پرستار اظهار کرد: در این روزهای خاص باید بیشتر شنونده باشیم و با 

گوش کردن به صحبت های دوستان از نظرات آنها استفاده کنیم.
وی با تاکید براینکه نیاز امروز ما بیشــتر داشتن گوش شنوا است تا 
زبان گویا افزود: باید با تغییر روال، هنر شنیدن را داشته باشیم و خوب 

بشنویم. 
رییس دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی و درمانی استان 
با بیان اینکه خوب شــنیدن درواقع این اســت که مطالب را بگیریم و 
بــا تفکر، آنها را به عمل صالح تبدیــل کنیم، تصریح کرد: این روزهای 
خاص ایــن فرصت را در اختیار ما قرار می دهــد که به طور خاص و 
با یک حرفه خاص گفت و شــنود داشته باشــیم و هرچند با زبان، از 
زحمات آن ها قدردانی کنیم و باید این قدردانی را به عمل تبدیل، و به 

وظیفه  خودمان عمل کنیم.
به گفته دکتر قزلباش، قشــر پرســتاری جمعیت بســیار وزینی در 
دانشــگاه هســتند و بار عظیم درمان و مراقبت از بیماران و مردم را به 

دوش می کشند که ما قدردان زحمات آنها هستیم.

ارزش و ســنجش انســان ها به چگونگی ایفای نقش آنها وابسته 
است

استاد برجسته دانشگاه تربیت مدرس نیز با تبریک روز پرستار، با بیان 
گزاره های اساســی و سرنوشت ساز، افزود: ارزش و سنجش انسان ها به 

چگونگی ایفای نقش آنها وابسته است.
دکتر فضل اله احمدی در ســخنانی افــزود: نقش ها در جوامع به دو 
بخش عمومی و اختصاصی معرفی می شــوند و ایفای این نقش ها منجر 
به توســعه حرفه و جامعه می شــود و در این راستا ایفای نقش مطلوب 
و عمل صالح همچون پرستاری، همواره نیازمند تامل و شناخت عمیق 

است.
وی با بیان اینکه شــناخت؛ علم و دانش بخش ضروری، اما ناکافی 
اســت و عمل به دانش همان علم نافع است، تصریح کرد: علم نافع و 
ایفای نقش و عمل صالح اقدامی است که با درگیری همزمان سر، دست 

و قلب و به صورت ترکیبی انجام پذیرد.
بــه گفته دکتر احمدی، زیباترین پیام آفرینش همان علم می باشــد و 
زیباترین نگاه نیز بشــری نیز رویکرد شــناخت علم به شکل ترکیبی، 
سیستماتیک و حکیمانه است و این رویکرد معجزه آسا می تواند منجر به 

توسعه و رستگاری حرفه و جوامع شود.

تشکر از مجموعه توانمند، خدوم و زحمتکش پرستاری 
همچنین مســئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه علوم 
پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی استان زنجان با تشکر از مجموعه 
بســیار توانمند، خدوم و زحمتکش پرستاری و تبریک روز پرستار، به 
نام گذاری روز پرســتار به مناسبت تولد حضرت زینب )س( اشاره کرد 
و گفــت: مقام والای این بانو و عملکردش در واقعه عاشــورا موجب 

انتخاب این روز به عنوان روز پرستار است. 

حجه الاسلام و المسلمین محرم علی شیرمحمدی با بیان این نکته که 
شغل پرستاری، ردیفش در تعریف، خود خداوند است و خداوند خود 
را به عنوان مربی، رب و رب العالمین معرفی می کند، افزود: خداوند این 
اوصاف و صفت ها را به بهترین بنده هایش که انبیاء الهی هستند می دهد 

و می فرماید که همه مثل رسول و مراتب پایین دستی رسول باشید.
شــیرمحمدی با تاکید بر اینکه تا کســی بو و رنــگ خدایی نگیرد، 
نمی تواند پرســتار باشد و چون قراراست رنگ خدا بگیرد، باید پرستار 
خوبی باشــد، تصریح کرد: پدر و مادر و همه باید پرستار خوبی باشند، 
اما یک پرســتار خاص است و کسی است که مراقبت، تیمار و مواظبت 
می کند از فردی که از نظر تحمیل بار به پرستارش، بالاترین حد را دارد 

و آن فرد بیمار است.
مســئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشــگاه علوم پزشکی 
اســتان ادامه داد: باور درونی بیمار درخصوص پرســتارش خیلی مهم 
است، پرستاری که از ضعیف ترین، آسیب پذیرترین و پرهزینه ترین قشر 
جامعه مراقبت می کند، پرستاری که از مادر مهربان تر است و آموزه های 

توحیدی را بهتر از هرکسی آموزش می دهد.
 وی در تکمیل صحبت هایش اضافه کرد: پیامبر هم در این خصوص 
فرمودند؛ » کســی که بر ســر بالین بیمار تا صبح بمانــد ولو اینکه این 

بیداری او برای بیمار سودی ندهد، خداوند همه گناهان او را می آمرزد«
به گفته وی، بیماری که از پرســتار محبــت می بیند، این محبت در 

خاطره ش می ماند و این بهترین و ماندگارترین محبت است.
وی با تاکید بر ارزشمند بودن شغل پرستاری افزود: پرستاران به لحاظ 

درک توحید علمی، موفق به گسترش رنگ الهی در جامعه می شوند.

 فعالیت 2۵۰۰ پرستار در استان زنجان
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی استان زنجان هم در این مراسم 
در ســخنانی گفت: در ســطح اســتان بیش از 2 هزار و پانصد پرستار 
در رشــته های پرستاری، اتاق عمل، بی هوشــی و تکنسین فوریت های 

پزشکی درحال فعالیت هستند.
دکتر علیرضا زراعتچی با بیان اینکه2 دانشکده در شهرستان زنجان و 
ابهر به تربیت و آموزش دانشجویان رشته های پرستاری مشغول هستند، 
افزود: در شهرســتان زنجان کل رشته های پرستاری615 نفر است که از 
این تعداد116 نفر در رشــته ارشد مشــغول به تحصیل هستند و از این 

تعداد هم، 80 نفر در رشته پرستاری مشغول تحصیل هستند.
وی ادامه داد: در ابهر سالانه25 نفر در رشته فوریت های پزشکی و80 
نفر در رشته پرستاری وارد عرصه تحصیل می شوند و زحمت آموزش 

این افراد برعهده اساتید دانشگاه است که گروه های تخصصی را تربیت 
می کنند و در اختیار جامعه پزشکی قرار می دهند.

به گفته دکتر زراعتچی، یکی از راه های برون رفت از شرایط فعلی و 
 Home  کاســتن از هزینه ها، راه پیشنهادی وزارت بهداشت در ایجاد
car)به معنای حمایت و مراقبت بهداشتی بیماران در خانه توسط افراد 
دارای مجوز در این زمینه(است که خوشبختانه در استان زنجان موافقت 
اصولی10 هوم کر اخذ شده که سه هوم کر به مرحله بهره برداری رسیده 

است و درحال فعالیت هستند. 
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی استان زنجان با بیان اینکه هوم 
کرها اشکالاتی هم دارند که یکی از این اشکالات این است که از طرف 
سازمان های بیمه گر، تعرفه ها فعلا مورد قبول واقع نشده و تعرفه خاصی 
هم ابلاغ نشده است، تصریح کرد:معتقد هستیم راه برون رفت از شرایط 

موجود، ایجاد هوم کرها است.
بــه گفته وی، باتوجــه به اینکه برای هر57 هــزار نفر جمعیت یک 
موسســه می توانیم داشته باشیم و در این راســتان باید 25 موسسه در 

استان داشته باشیم و بتوانیم بار بیمارستان ها را کاهش دهیم.
در این مراســم تعدادی از پرســتاران حاضر به بیان نقطه نظرات و 

انتظارات خود پرداختند.

در مراسم روز پرستار؛

پرستاران دانشگاه علوم پزشکی تجلیل شدند


